
Referat af bestyrelsesmøde d. 24. april 2019 

 

Til stede: Tom, Michelle, Gitte A, Gitte O og Marianne Ronja (ref.)  

 

1. Valg af ordstyrer: Gitte A.  

2. Godkendelse af dagsorden: Godkendt  

3. Udearealer/beplantning: Vi har talt om emner til gårdvandring d. 

25/4. Ligeledes opfordrer vi til, at der afholdes gårdmøder, hvis 

man ønsker ændringer eller nyt inventar til gården.  

4. Emhætte: Vi er stadigvæk undersøgende på om der kan findes 

en bedre løsning.  

5. Sct. Hans: Vi har brug for hjælp til at afholde en god Sct. Hans 

aften i Vejlby Vænge, så derfor starter vi allerede nu med at søge 

efter beboere der vil hjælpe med dette. Henvend jer allerede nu, 

hvis i/du ønsker at være med til at lave en god aften.  

6. Affaldsøen: Flere udtrykker stor frustration over, at beboerne 

ikke sorterer som anvist ved storskrald og den grønne affaldsø. Det 

kan komme til og koste rigtig mange ekstra husleje kroner. Så pt. 

overvejes det om vi skal lukke for storskrald, så beboerne selv må 

køre deres storskrald og haveaffald til genbrugsstationen på 

Lystrupvej 7.  

Evt: Der var intet til dette punkt. 

 

 

Afdelingsbestyrelsen 


